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Abstract (en)
A container for waste is provided with a cylinder-shell-shaped cover (4) which is provided, at its ends, with radially inwardly oriented arms (2) or strips
which are articulated on opposite sides of the essentially rectangular container such that they can be pivoted in the region of the axis of curvature (3)
of the cover. The container is provided with at least one additional smaller opening (8), which serves for filling. In order to prevent bulky items from
also being thrown in through the large cylinder-shell-shaped cover during filling, the cover is provided with a locking mechanism (10,11,12) which is
released automatically when the container is tilted about a pivot axis parallel to the pivot axis of the cover. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Sammelbehälter für Abfälle ist mit einem zylinderschalenförmigen Deckel (4) versehen, der an seinen stirnseitigen Enden mit radial nach innen
weisenden Armen (2) oder Schwertern versehen ist, die im Bereich der Krümmungsachse (3) des Deckels schwenkbar an gegenüberliegenden
Seiten der im wesentlichen rechteckigen Behälterwanne angelenkt sind. Der Sammelbehälter ist mit mindestens einer zusätzlichen kleineren
Öffnung (8) versehen, die dem Befüllen dient. Um zu verhindern, daß während des Befüllens auch durch den großen zylinderschalenförmigen
Deckel sperrige Güter eingeworfen werden, ist der Deckel mit einer sich selbstätig beim Kippen des Behälters um eine zur Schwenkachse des
Deckels parallelen Schwenkachse lösenden Verriegelung (10,11,12) versehen. <IMAGE>
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